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PRESENTIELIJST

UITVOEREND BUREAU

Decuypere Louis
voorzitter | effectief

aanwezig Lyphout Niek
jeugdconsulent | waarnemend

aanwezig

secretaris | effectief

ALGEMENE VERGADERING

Schoutteten Jaro
Chiro De Belhamel | plaatsvervangend

aanwezig Buyse Michelle
Flapuit | effectief

aanwezig

Vaubant Oscar
JOC ‘t Congres | effectief

aanwezig Salomez Ymen
Chiro De Belhamel | effectief

aanwezig

Vaubant Clara
Chiro De Schakel | effectief

aanwezig Roggeman Gust
KSA St. Maarten | plaatsvervangend

aanwezig

Depoorter Nele
Speelpleinwerking | effectief

aanwezig
KLJ Moorslede | plaatsvervangend

verontschuldigd

Decruyenaere Iben
KLJ Moorslede | effectief

aanwezig Devisch Charles (*)
KSA St. Maarten | effectief

aanwezig

Vander Stichele Maud (*)
KSA Plus | plaatsvervangend

aanwezig Lievens Gust
Chiro Mozaïek | plaatsvervangend

aanwezig

Everaerts Ian-Thomas
Speelpleinwerking | plaatsvervangend

verontschuldigd Vynckier Marie
Chiro De Schakel | plaatsvervangend

aanwezig

Rosez Lowie
Chiro Mozaïek | effectief

aanwezig Vanderhaeghe Luca
JOC ‘t Congres | plaatsvervangend

aanwezig

Verbeke Rune
Flapuit | plaatsvervangend

aanwezig Vercruysse Ella
KSA Plus | effectief

aanwezig

Montmorency Laure
KSA Plus Moorslede | plaatsvervangend

aanwezig

UITGENODIGD

Deceuninck Jürgen
Schepen voor Jeugd | waarnemend aanwezig

Claeys Indra
Politieke fractie Groep A |

waarnemend
afwezig

Dendievel Evelyne
Politiek fractie Visie | waarnemend

afwezig Devos Kevin
Politieke fractie Pro | waarnemend

afwezig

Vandevelde Ines
Politieke fractie N-VA | waarnemend

afwezig Vanpeteghem Leonie
Politieke fractie Sterk | waarnemend

afwezig

Desmet Benjamin
Skaters Platform

verontschuldigd Bekaert Bieke
jeugddienst | waarnemend

aanwezig
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* Elke vereniging kan slechts 2 afgevaardigden naar de AV sturen: een effectief en een plaatsvervangend lid.
* Vanuit de politieke fracties kan er een vertegenwoordiger de AV bijwonen: dit enkel in een waarnemende rol.

AGENDA

1. Verwelkoming door de voorzitter

Louis heet alle leden van de Algemene Vergadering welkom op de eerste vergadering van het
nieuwe werkjaar. Er wordt een kennismakingsrondje van de tafel gedaan.

2. Goedkeuring vorig verslag

Het vorig verslag wordt goedgekeurd.

3. Audit Vrije Tijd

Over een periode van 2 jaar werd een externe audit van de verschillende vrijetijdsdiensten (sport,
cultuur, toerisme, jeugd en bib) georganiseerd. Het gemeentebestuur gaat aan de slag met de
aanbevelingen en brengt de verschillende diensten onder in één vrijetijdsdienst.

Dit gaat gepaard met een aantal personeelsverschuivingen:
- Marilyne V. is het nieuwe afdelingshoofd Vrije Tijd en heeft haar bureau in JC De 4link
- Veerle D. wordt parttime vrijetijdspromotor (JC De 4link) en parttime vrijetijdsmedewerker

in Dadizele (‘t Torreke)
- Bieke B. volgt Niek parttime op als deskundige jeugd en blijft verder parttime deskundige

toerisme (beide functies met ‘t Torreke als uitvalsbasis)
- Niek behoudt parttime de Speelpleinwerking en wordt parttime vrijetijdsmedewerker (GC

De Bunder)

Concrete impact voor de jeugdverenigingen:
- het fysieke aanspreekpunt voor de jeugd wordt de toeristische dienst (domein ‘t Torreke)
- JC De 4link dient vanaf heden gereserveerd te worden via cultuur@moorslede.be - ook de

sleutel van het jeugdcentrum zal tijdens de openingstijden van het secretariaat Vrije Tijd
moeten afgehaald worden (zal dus niet langer meer in het lokaal gelegd worden)

4. De Algemene Vergadering Jeugdraad

Louis legt uit wat het doel van de Jeugdraad is. De Jeugdraad is een verplicht adviesorgaan dat
ofwel op vraag van het gemeentebestuur ofwel op eigen initiatief adviezen, suggesties of ideeën
geeft met betrekking tot alles wat met jeugd te maken heeft.

Daarnaast streeft de Jeugdraad ernaar om het lokale jeugdwerk te samen te brengen, te
ondersteunen. Dit kan door bv. vormingen aan te bieden. In 2023 werd zo een sessie rond
(kans)armoede georganiseerd.

Voor het komende werkjaar staat vorming geprogrammeerd (datum ligt nog niet vast) rond
BIEzondere kinderen. De Algemene Vergadering stelt voor om deze vorming het liefst tijdens het
weekend aan te bieden en het liefst op zondagvoormiddag (in lijn met de andere
vergadermomenten). De vorming zou openstaan voor alle leiding en zich niet beperken tot louter
de leden van de Algemene Vergadering. KSA Moorslede dient de geplande vorming met minstens 4
leden bij te wonen (aanbieder van de vorming zou KSA Noordzeegouw worden).

Jürgen licht toe dat er vanuit het gemeentebestuur een evaluatie zal gebeuren met betrekking tot
de adviesraden. De leden van de verschillende adviesraden zullen aan de hand van een anoniem
evaluatieformulier naar hun mening gevraagd worden.
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TO DO:
In voorbereiding van de vorming wordt gevraagd om binnen de eigen leidingsploeg de
vragen, moeilijkheden rond BIEzonder gedrag op te lijsten.

!!! BELANGRIJK !!!
De leden van de Algemene Vergadering worden opgeroepen om de zaken besproken binnen de Jeugdraad
consequent en transparant door te spelen - te bespreken binnen de eigen leidingsploeg.

5. Voorbije activiteiten

Leidingsevenement 5 juli 2023
- Goed initiatief, graag wisselen van locatie, spel met gsm-nummers was speciaal (Flapuit)
- Positieve feedback vanuit de leidingsploeg, begin juli wel steeds Spikkelbivak (Chiro Dadizele)
- Mag steeds in het JOC plaatsvinden, interessant om anderen te leren kennen (JOC)
- Leuk, goeie datum (Chiro Mozaiek)
- Slechte datum, paasvakantie is geen optie (KSA)
- Mag herhaald worden, beatboxer was heel goed (KSA Plus)
- Misschien makkelijkere catering, animatoren enthousiast (SPW)
- geen idee, geen aanwezigheid (KLJ)
- Veel overschot aan eten (Louis)

Tieneractiviteiten zomer
- Gericht op doelgroep 12 t.e.m. 14 jarigen omdat deze uit de boot vallen qua aanbod
- Uitdagingen: moeilijke communicatie, dilemma busvervoer wel dan niet
- Voorbije activiteiten: goed

Speelpleinwerking
- Geen grote moeilijkheden afgelopen zomervakantie
- Dadizele gemiddeld 30 kinderen (daling van 24%)
- Moorslede gemiddeld 62 kinderen (stijging van 8%)
- Niet meteen een verklaring voor dalend deelnemersaantal in Dadizele | er is natuurlijk een

ruim aanbod (sport en spel, zomerschool, …)

Jeugdraad
- Zoals aangehaald in punt 4 zullen alle leden van alle adviesraden bevraagd worden door het

gemeentebestuur
- Groepsleiding vraagt om inhoudelijke vragen die op de Algemene Vergadering besproken

worden vooraf over te maken aan de groepsleiding zodat deze vragen binnen de eigen
vereniging besproken kunnen worden. Soms het gevoel door vragen tijdens de Algemene
Vergadering ‘overvallen’ te worden.

- Als communicatiemiddel van de Jeugdraad opteren de leden om via WhatsApp te werken en
geven minder de voorkeur aan Facebook als communicatiekanaal.

6. Project Wolfpackpower

Binnen onze gemeente loopt momenteel een proefproject rond maatschappelijk kwetsbare
kinderen en jongeren. Concreet betekent dit dat er op woensdagnamiddag en donderdagavond
een straathoekwerker binnen de gemeente actief is die gericht kinderen en jongeren gaat
aanspreken.
Er werd de straathoekwerker gevraagd eventuele opmerkingen van kinderen en jongeren terug te
koppelen naar de jeugddienst. Dit kan een input opleveren van niet-aangesloten jeugd met
betrekking tot de opmaak van het nieuwe strategisch meerjarenplan.
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7. Rookverbod publieke ruimte

In het kader van nieuwe wetgeving wordt het vanaf 1 januari 2025 in publieke ruimtes verboden te
roken, met uitzondering van de daartoe voorziene plaatsen. In het streven naar een gezonde
leefomgeving heeft het College van Burgemeester en Schepenen het volgende beslist:

- Tussen bib en GC De Bunder komt een aangeduide rookplaats
- Bij de horecagelegenheden kan wel gerookt worden (terras Sporto’bello, Aqua Mundo,

tennis)
- Aan JC De 4link mag niet gerookt worden, evenmin op de sportterreinen en het

speelterrein.
- Aan de Pastorie kan enkel gerookt worden aan de voorzijde: niet in de tuin.
- Aan Chiro Dadizele kan gerookt worden aan de overkant van de Chirolokalen
- In eerste instantie zal er gewerkt worden aan de hand van bewegwijzering en

sensibilisering - in tweede instantie kan het niet-naleven van dit rookverbod een
GAS-boete opleveren

8. Varia

1. Voorbereiding opmaak strategisch meerjarenplan
Met de start van het nieuwe gemeentebestuur dient in 2025 het meerjarenplan voor de
komende 6 jaar opgemaakt te worden. Er wordt gevraagd om stil te staan bij eventuele
noden, wensen op het vlak van jeugd(beleid).

!!! ook aandacht voor de eventuele noden van niet-aangesloten jeugd
!!! oefening dient gemaakt te worden over een beleidsperiode van 6 jaar (denk dus vooruit)

TO DO:
Graag tegen volgende AV alvast binnen de eigen leidingsploeg even stil te staan rond het
meerjarenplan.

2. Communicatie Jeugdraad
- voorkeur voor Whatsapp

- enkel voor effectieve en plaatsvervangende leden van de Algemene
Vergadering, het is niet de bedoeling de ganse leidingsploeg in deze
Whatsapp-groep op te nemen

3. Vorming EHBO - gemachtigd opzichter
- gezien quasi alle jeugdverenigingen nieuwe leidingsmensen hebben, oppert Jürgen

dat het mogelijk is om een vormingsmoment EHBO of gemachtigd opzichter te
organiseren, mocht dit wenselijk zijn

4. Kerstmarkt 21 december Moorslede
- Jürgen wil heel graag dat JH Den Teirlink geopend is tijdens de kerstmarkt
- Nog liever wil Jürgen dat een aantal leden van de Algemene Vergadering samen met

hem Den Teirlink open houden | de opbrengst kan terugvloeien naar de Jeugdraad
1. Maud Vander Stichele
2. Louis Decuypere
3. …

TO DO tegen vrijdag 6 december:
Wie het ziet zitten om samen met Jürgen Den Teirlink open te houden tijdens de
kerstmarkt op 21 december aanstaande, wordt gevraagd zich kenbaar te maken
(mogen ook andere leidingsmensen zijn uiteraard)
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Het gaat hoofdzakelijk over bestellen en afruimen - Jürgen neemt het organisatorisch
luik op zich
Het gaat niet om openingstijden tot 2 - 3 uur… er kan eventueel ook in shiften gewerkt
worden

5. JH Den Teirlink
- Jürgen wil graag een infoavond rond het jeugdhuis organiseren naar analogie van het

JOC - hiervoor maakte Louis een flyer om deze eventueel tijdens de kerstmarkt uit te
delen

- volgens Jürgen zijn er slechts 2 opties voor de toekomst van het jeugdhuis:
- ofwel levert de infoavond een nieuwe ploeg, een nieuw bestuur op
- ofwel wordt het jeugdhuis beurtelings open gehouden door de jeugdverenigingen

- het JOC stelt de vraag hoelang het gemeentebestuur nog acties zal blijven
ondernemen omtrent JH Den Teirlink? Het JOC wil gerust ook het jeugdhuis van de
Moorsleedse jeugd worden en vraagt om eventuele ideeën of struikelblokken op te
geven waarom Moorslede niet naar Dadizele naar het jeugdhuis komt?

9. Ronde van de tafel

1. KLJ wil met oudjaar een etentje organiseren in JC De 4link
Jürgen: aanvraag via secretariaat@moorslede.be

2. KSA - Chiro en KSA Plus klagen de aanwezigheid van hangjongeren aan JC De 4link aan.
Deze hangjongeren zorgen voor overlast, laten zwerfvuil achter en creëren een zeker
onveiligheidsgevoel. Er wordt melding gemaakt van lachgas en andere genotsmiddelen.
Jürgen: neemt dit mee naar het tweewekelijks politieoverleg met de vraag tot extra toezicht
Jürgen: consequent de toegangspoorten sluiten zodat ze niet ‘uitgenodigd’ worden
Niek: bij aantreffen of verdacht gedrag steevast politie bellen

3. Vanuit het JOC en Chiro Dadizele wordt opgemerkt dat er veel fietsdiefstallen zijn aan de
Klephoek.
Jürgen neemt akte.

4. JOC vraagt of er een AED-toestel kan geplaatst worden in de nabijheid van het JOC? Dit
omdat het huidige AED-toestel te ver hangt bij eventuele problemen.

5. JOC suggereert een aanpassing van het subsidiereglement en verwijst hiervoor naar het
reglement van Ledegem waar de mogelijkheid bestaat tot een subsidie voor
spoed-infrastructuur.

6. JOC vraagt om een energiescan te laten uitvoeren van hun infrastructuur.
Bieke: reeds aangehaald tijdens overleg met pastoor

7. JOC stelt zich vragen of het gemeentebestuur kan tussenkomen bij de nieuwe regelgeving
rond het gebruik van herbruikbare bekers. De kosten van het huren en vooral de kosten
voor kapotte of verdwenen bekers lopen hoog op en zijn een serieuze hap uit de eventuele
winst van een evenement. Het installeren van een wasstraat zou eveneens een grote stap
vooruit zijn.
KLJ treedt het JOC bij.

8. Chiro Dadizele vraagt of er in het Chirobos gesnoeid kan worden? Ook de boom aan de
voorzijde in het grasveld graag laten snoeien. Er wordt melding gemaakt van ratten in de
omgeving van de chirolokalen.
Jürgen: geeft dit door aan de bevoegde diensten

9. Flapuit stelt zich de vraag wanneer het sportveld achter d’Oude Schole wordt aangepakt?
Jürgen: op de hoogte en op te nemen in het meerjarenplan

10. Jürgen en Bieke deden een rondgang van de lokalen in JC De 4link: er wordt gevraagd
dringend werk te maken van het opruimen van de lokalen.
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- De bergruimte in de kelder van de sporthal dient herbekeken te worden. Er komt
heel wat vraag naar bergruimte door andere verenigingen. De jeugdverenigingen
beschikken over eigen bergruimte in het lokaal en een eigen zeecontainer.

- KSA Plus meldt dat er steeds water in hun kelder-bergruimte staat.

10. Komende activiteiten

Sinter$wag 6 december 2024 JOC

Fin d’Examen 17 december 2024 JOC

Kerstsfeerterras 20 december 2024 Domein ‘t Torreke

Kerstmarkt Moorslede 21 december 2024 KSA - KLJ - …

Hello 2025 31 december 2024 JOC

Nieuwjaarswarmte 3 januari 2025 Flapuit

Cozy filmavondje 4 januari 2025 JOC

Nieuwjaarsreceptie Moorslede 4 januari 2025 KSA Plus, …

* Kan Chiro Dadizele deelnemen aan Kerstsfeerterras?→ contact op te nemen met Nessim

11. Ontbinding jeugdraad

Bij de aanvang van een nieuwe legislatuur dienen alle (gemeentelijke) adviesraden opnieuw te
worden samengesteld. Dit betekent dat de Algemene Vergadering Jeugdraad in zijn huidige
vorm ontbonden wordt, waarna de samenstelling ervan ter goedkeuring aan de (nieuwe)
gemeenteraad wordt voorgelegd.

12. Volgende vergadering

De volgende Algemene Vergadering Jeugdraad zal plaatsvinden op 9 februari 2025. De agenda,
het tijdstip en locatie wordt later bekendgemaakt.

13. TO DO’S

De volgende Algemene Vergadering Jeugdraad zal plaatsvinden op 9 februari 2025. De agenda,

Tegen 6 december ‘24
doorgeven namen van geïnteresseerden om tijdens de kerstmarkt van 21 december ‘24
samen met Jürgen, JH Den Teirlink open te houden

Tegen volgende AV
brainstorm binnen de eigen vereniging rond eventuele noden, investeringen, ideeën in
aanloop van de opmaak van het nieuwe strategisch meerjarenplan
opsomming van vragen, ervaren moeilijkheden, hindernissen, valkuilen, … binnen de eigen
vereniging in de benadering en/of aanpak van BIEzondere kinderen
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Verklaring

Dit document is de schriftelijke weergave van de Algemene Vergadering Jeugdraad van
zondag 1 december 2024. Een afschrift van dit verslag wordt overgemaakt aan de voorzitters
van de cultuurraad en de sportraad en wordt eveneens bekendgemaakt op de website van de
gemeente Moorslede.

Opgesteld door de jeugdconsulent, Niek Lyphout.
In opdracht van de voorzitter van Jeugdraad Moorslede, Louis Decuypere.

Namens het Uitvoerend Bureau Jeugdraad Moorslede voor waar en echt verklaart,

Louis Decuypere Niek Lyphout
Voorzitter Jeugdraad Secretaris - ad interim Jeugdraad
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